
Technische vragen Dordtse VVD bij ‘Voorstel Vaststellen Aanpak Vergroening Binnenstad – NIEUW’ 
en ‘PlanTerra Definitief rapport vergroening van de Binnenstad’

1. Van de 6 locaties worden er 2 aangewezen om te gaan vergroening, ergo: parkeerplaatsen 
eruit, hoe zorgen we ervoor dat de meedenkgroep een afspiegeling is van die locatie en dus 
ook die belangen, zoals de parkeerbehoefte, goed meegewogen worden?

2. Hoe wordt gewaarborgd dat het type vergroening, de specifieke groeninrichting aansluit bij 
de behoefte van de meerderheid van de bewoners van een straat? Het maakt immers uit wat
voor groen je voor je deur krijgt: hoge bomen of juist lage beplanting, een bloemrijk 
plantsoen of een hondenuitlaatveldje, etc. 

3. Hoe wordt de afweging gemaakt of “parkeerruimte acceptabel blijft” en vooral, wie maakt 
die afweging en welke norm hanteert de gemeente daarbij?

4. Wordt er om ruimte voor vergroening vrij te spelen geïnvesteerd in verschillende 
parkeeralternatieven voor binnenstadsbewoners? Of gaan deze plannen voor vergroening 
ervan uit dat alleen kan worden volstaan met (extra) plekken voor binnenstadsbewoners op 
de Weeskinderendijk, ook voor bewoners van bijvoorbeeld de Nieuwe Haven en de 
Wolwevershaven op tweeënhalve kilometer afstand (30 min lopen)?

5. In hoeverre blijven we met deze werkwijze (toolbox / database / interventies etc) afhankelijk 
van een externe partij en kosten die daarmee gemoeid zijn?

6. Wat zijn de uitgangspunten voor de herinrichting van de Kolfstraat, mede gelet op het smalle
profiel van de straat?

7. We hebben de plekken in kaart gebracht waar met kleine aanpassingen groen gerealiseerd 
kan worden, verbinden we hier ook een doelstelling aan (met termijn) om die aanpassingen 
ook daadwerkelijk te doen, wanneer zijn we tevreden?

8. Wanneer in het traject van vergroeningsopgaves en aandachtspunten wordt ook de impact 
in kaart gebracht van de creatie van bijvoorbeeld biodiversiteit en de vigerende regels die 
daarbij komen kijken op beleidsdoelstellingen als levendige binnenstad en evenementen? 
Hoe voorkomen we dat we door de creatie van groen er minder evenementen toegestaan 
zijn vanwege bijvoorbeeld het broedseizoen of conflicterende regels o.i.d.?

9. Wordt er rekening gehouden met de behoefte van kinderen om buiten te kunnen sporten in 
de binnenstad? Zo staat het geasfalteerde voetbal- en basketbalplein aan het Weeshuisplein,
op de kaart van de mogelijk te vergroenen gebieden. Een basketbal stuitert echter niet zo 
lekker in een plantsoen of op een natuurlijk bodembedekking.

10. Wordt er rekening gehouden met de behoefte van kinderen aan goed toegankelijke 
speelgelegenheid?  In het plan staat het voornemen om het kunstgras in de drukbezochte 
speeltuin bij de Tolbrugkamp te vervangen door natuurlijke bodembedekking (pagina 46 
PlanTerra). Kunstgras is echter in deze schaduwrijke speeltuin na een flinke regenbui veel 
sneller toegankelijk (ook voor kinderen met een handicap) dan een zompig veld met 
natuurlijke bodembedekking.  


